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CALIN GEORGESCU,
M E M B R U  AL  C L U B U L U I  DE LA R O M A :

„ Am o echipă completă şi am un 
proiect de ţară: Hrană, Apă, Energie"
Printre num ele vehiculate pentru postul de premier se num ără şi cel al lui Călin 
Georgescu, m em bru în  Clubul de la  Roma. Ba chiar unul dintre m anifestanţi i-a atras 
atenţia lui Iohannis, când a poposit în  piaţă, că ar fi o bună variantă respectivul 
num e. în  interviul de m ai jos puteţi vedea cum  gândeşte despre ţara lui un rom ân  
bine situat în  rândul greilor lum ii şi ce ar face dacă ar ajunge prem ierul Rom âniei.

Reporter: Domnule Georgescu, dumi
nică, în Piaţa Universităţii, un tânăr l-a în
trebat pe preşedintele Iohannis dacă nu ar 
fi o soluţie să vă pună pe dumneavoastră 
premier. Cum vi se pare această idee? Aţi 
fi dispus să preluaţi guvernarea pentru un 
an, până la alegeri?

Călin Georgescu: Eu am fost, sunt şi voi 
rămâne un soldat credincios neamului 
meu.

Rep.: V-a contactat cineva în acest sens? 
C.G.: Nu
Rep.: Să presupunem că veţi fi chemat 

să faceţi cabinetul guvernamental. Aveţi 
nişte oameni în minte pe care i-aţi pune 
miniştri?

C.G.: Am o echipă completă şi am un 
proiect de ţară: „Hrană, Apă, Energie“ pe 
care l-am supus opiniei publice româneşti 
de peste un an de zile. România să devină 
grânarul Europei şi să vindem în regiune 
energie ieftină verde. Cu alte cuvinte am 
un plan şi autoritatea necasară de a-1 pune 
în aplicare.

Rep.: Pe ce criterii i-aţi alege?
C.G.: Strict de caracter. Să fie oameni 

de glie.
Rep.: Aţi păstra ceva din actualii mi

niştri?
C.G.: Nu.

„Poţi face totul atunci când 
uneşti energiile pozitive"

Rep.: Care ar fi primele măsuri pe care 
le-aţi lua?

C.G.: Primul lucru aş ridica steagul 
demnităţii naţionale şi aş avea grijă de cei 
sărmani şi obidiţi din ţară. Aş introduce

România în sistemul economiei mondiale 
prin proiectul de ţară menţionat care ar fi 
o nişă unică în lume. Aş aduce disciplina, 
ordinea şi cuvintele puţine. Aş investi cel 
mai mult în educaţie cu principalul scop ca 
tineretul să facă totul cu bucurie pentru a fi 
fericit. Şi, în mod special, aş aduce iubirea 
de semeni.

Rep.: Până la urm ă un an este scurt 
pentru un program guvernamental. Ce 
aţi reuşi totuşi să faceţi într-un an, din- 
tr-un program mai larg pe care am auzit 
că-1 aveţi?

C.G.: Poţi face totul atunci când uneşti 
energiile pozitive, când aduci ţara la nivelul 
unei chemări şi atunci când ştii unde mergi 
şi ştii ce mijloace ai. Primele rezultate se 
pot vedea în primele zile.

„Românii să fie stăpâniîn ţara 
lor, nu pribegi cum sunt acum"

Rep.: Să zicem că aveţi nu un an, ci pa
tru la dispoziţie. Ce aţi face într-un mandat 
întreg?

C.G.: Nu aş vrea să divulg în acest mo
ment ideile mele. Dar am publicat deja un 
proiect de ţară, care arată cumva fi statul 
în viziunea mea. Vă pot spune care este 
finalitatea proiectului meu de ţară. Aş 
întări statul şi l-aş aduce în  slujba cetă
ţeanului. Aş face cum a spus cel mai mare 
om politic, în sensul gândirii politice, pe 
care l-a avut neam ul românesc, Mihai 
Eminescu: că va fi bine „când statul va fi 
stat şi omul va fi om“. Aş aduce încrederea 
în noi înşine. Aş consolida proprietatea 
privată şi aş investi în ştiinţă şi educaţie. 
Aş întări micul producător şi pe ţăranul

român dându-i pământ şi mijloace nece
sare să-l lucreze. Dacă el va fi bogat, va fi 
bogată şi ţara. Românii să fie stăpâni în 
ţara lor, nu pribegi cum sunt acum. Ar fi 
un stat cu legi puţine, simple şi pe înţele
sul tuturor, cu funcţionari impecabili care 
să le pună în aplicare şi în care lumea să 
aibă încredere, cu taxe şi impozite mici 
pentru ca ţara să se dezvolte şi cu o mo
nedă sigură şi stabilă. Ar fi o ţară curată 
şi îngrijită, iar poporul român cel mai să
nătos din lume.

Rep.: Vă daţi seama la ce risc v-aţi su
pune? Partidele politice vor încerca în acest 
an, dacă vine un guvern de tehnocraţi, să 
arate că ele erau mai bune. Astaînseamnă 
atacuri din toate părţile...

C.G.: Nu este niciun risc când îţi iubeşti 
ţara şi neamul. Riscul va fi al lor dacă nu se 
vor conforma cu voinţa poporului român.

Rep.: Două atacuri vor fi sigure: vor 
spune că sunteţi cu Clubul de la Roma, că 
reprezentaţi interese străine.

C.G.: Nu contează ce cred ei despre 
mine, ci ce crede poporul român despre 
ei. Iar la final faptele contează şi bunăsta
rea fiecărui cetăţean alături de iubirea de 
ţară şi neam.

„Dacă nu erau ei (n.r. victimele 
dinclubulColectiv] nu se ajungea 
să renască flacăra sufletului 
românesc"

Rep.: Cum vedeţi relaţiile României cu 
UE, cu SUA, cu Rusia? Că eu cred că sunt 
trei presiuni în România acum...

C.G.: Arta diplomatică a dialogului ne

stă la îndemână, dar prin negociere fermă 
şi de pe poziţia unei politici nationale.

Rep.: Cu China ce facem?
C.G.: O ţară ca România, un stat mic de 

altfel, trebuie să se aibă bine cu toată lu
mea, în special cu marile puteri.

Rep.: Uitaţi, dacă veţi ajunge premier 
vreodată eu vă voi bate la cap să strângem 
relaţiile cu Taiwanul. Este o forţă Taiwanul 
şi un model pentru Europa, este un mira
col, dar din păcate noi, România, nici nu-i 
băgăm în seamă pe taiwanezi.

C.G.: Este un tigru economic asiatic 
alături de Hong Kong sau Coreea de Sud. 
De la toţi trebuie învăţat şi preluat ce este 
bine pentru noi şi pentru cultura noastră. 
Civilizaţia rămâne unică şi singulară.

Rep.: Un mesaj pentru manifestanţii 
din piaţă, din pieţele publice din România, 
mai ales că,

v-am spus, unul dintre mitingişti l-a 
întrebat pe preşedinte despre dumnea- 
voadtră.

C.G.: Sunteţi oameni liberi de când 
v-aţi născut şi aţi luat prima gură de aer. 
Sunteţi co-creatori, sunteţi lumină şi iu
bire. Menţineţi linia neamului pentru a 
putea spune cu demnitate copiilor noştri 
că nu am făcut nici un compromis! De 
fapt, eu trebuie să rememorez versurile 
cântecului eroilor dispăruţi în tragicul 
incendiu: „Ziua în care mori nu este ziua 
în care eşti exterminat fizic, ci ziua în care 
te resemnezi...“ Personal mă înclin în faţa 
jertfei lor...pentru că dacă nu erau ei nu 
se ajungea să renască flacăra sufletului 
românesc.
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